

第一屆新文科國際會議摘要徵稿通知

1. 報告要求

1.1 提交

【摘要提交】

作者需提交原創作品，未曾發表過，涉及以下主題/方向：**公共政策的創新、文化遺產的數智再生、善用生成式人工智能（GenAI）提升教與學效能 和 跨數位學習與交流**。摘要應包括研究問題、目標、所用方法、主要發現及意義。我們也歡迎提交理論/概念性論文的摘要，包括文獻綜述和正在進行的研究項目。摘要須通過線上註冊系統提交。請填寫線上註冊表，並上傳 MS Word 的摘要檔。摘要可以用英文或者中文撰寫，英文字數不超過 300 字；中文字數不超過 200 字。摘要中不得包含圖形或照片。我們保留拒絕不符合要求的摘要的權力。所有摘要將使用 Turnitin 工具進行查重。嚴禁抄襲，若發現有過度抄襲（包括濫用生成式 AI）的摘要，將立即被拒絕。

摘要提交截止日期：**10 月 31 日(已延期)**。

【最佳論文獎評選說明】

會議同步開放最佳論文評選通道，參評需滿足：

- ✓ 全文提交：6500-7000 字（英文）/5000-6000 字（中文）（不包括參考文獻）
- ✓ 評選流程：組委會將從完整參會論文中遴選 5 篇入圍作品
- ✓ 獎項設置：獲獎者將獲得 1000 港元現金獎勵，並於大會開幕式獲頒榮譽證書。

全文提交截止日期：**10 月 31 日**

1.2 接受

摘要接受確認將通過電子郵件在 **11 月 10 日** 發出。最佳論文獎結果將會在 11 月 15 日公佈。一旦論文摘要被接受，相關摘要的版權歸會議主辦方所有。

1.3 報告與展示

口頭報告可用英語或中文（普通話）進行。報告人需進行 10 分鐘的口頭報告，之後將與評審委員會主席及代表進行 5 分鐘的討論。

2. 擬議主題/方向

- 公共政策的創新

- 文化遺產的數智再生
- 善用生成式人工智能（GenAI）提升教與學效能
- 跨數位學習與交流

重要日期

提交論文摘要：~~9月30日~~ **10月31日（已延期）**

提交論文全文：10月31日

摘要接收通知：~~10月15日~~ **11月10日（已延期）**

最佳論文獎結果公佈：11月15日

- 有關會議費用的詳細資訊請參閱下表

*合作院校推薦的參與者、校友及EdUHK師生參會（包括進行論文報告）免會議註冊費。

#一旦論文被接受/參會確認後，將向您發送支付鏈接。

	常規費用	在校學生
參會費用	HKD 300	HKD 150
參會+論文報告	HKD 900	HKD 450

The 1st International Conference on New Liberal Arts (ICNLA-1)

Call for Abstract

1. Abstract and Presentation Requirement

1.1 Submission

Authors are requested to submit original work, not previously published, on any of the topics in the following strands: **Innovation in Public Policy, Digital Rebirth of Cultural Heritage, Harnessing the Power of GenAI to Boost Teaching and Learning Effects, and Digital Trans-literacies in Learning and Communication.**

The abstract should be structured with the research problem, objectives, methods used, key findings, and implications.

We also welcome abstract submissions on theoretical/conceptual papers, including literature reviews and ongoing research projects.

Abstracts should be submitted via the online registration system. Please complete the online registration form and upload your abstract in the form of a MS Word file.

Abstracts can be in **ENGLISH or CHINESE**, with no more than 300 words in English, and not more than 200 words in Chinese.

Graphics and photos should not be included in the abstracts. We reserve the right to reject the abstracts that do not fulfil our requirements.

All abstracts will be checked for plagiarism using the Turnitin tool. Plagiarism (including the abuse of Generative AI tools) is not tolerated, and if any abstracts are found to contain excessive plagiarism, they will immediately be rejected.

Deadline for Submission: **31 October 2025 (extended)**.

【Best Paper Award】

We have also opened the submission channel for the Best Paper Award. To be eligible, submissions must meet the following criteria:

- ✓ Full paper submission: 6500-7000 words in English OR 5000-6000 words in Chinese (excluding references)
- ✓ Selection process: The organizing committee will shortlist 5 entries from all complete conference papers
- ✓ Award details: Winners will receive a cash prize of HKD 1000 and an honorary certificate during the opening ceremony.

Full Paper Submission deadline: **31 October 2025**.

1.2 Acceptance

Confirmation of Acceptance will be sent via email on **10 November**.

The results of the Best Paper Award will be announced on 15 November.

The copyright of the selected abstracts will be owned by the Conference Organizing Committee once they are accepted.

1.3 Presentation

Oral presentation will be conducted in **English or Chinese (Putonghua)**.

Presenters are expected to make a 10-minute oral presentation and will be followed by a 5-minute discussion with the panel chairs and delegates.

2. Proposed Topics / Strands

- **Innovation in Public Policy**
- **Digital Rebirth of Cultural Heritage**
- **Harnessing the Power of GenAI to Boost Teaching and Learning Effects**
- **Digital Trans-literacies in Learning and Communication**

Important Dates

- Deadline for abstract submission: ~~30 September 2025~~ **31 October 2025 (extended)**
- Deadline for submission of full papers: 31 October 2025
- Notifications of acceptance: ~~15 October 2025~~ **10 November 2025 (extended)**
- Results of the Best Paper Award: 15 November 2025

- Please refer to the table below for more details on conference fees

*Free conference fees (including oral presentation) for our alumni, participants nominated by our partner universities, and EdUHK students & staff.

Once your paper is accepted / attendance is confirmed, the payment link will be sent to you.

	Regular	Students
Conference	HKD 300	HKD 150
Conference + Oral Presentation (Certificate)	HKD 900	HKD450